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RADA GMINY SECEMIN 

        ul. Struga 2 

    woj. świętokrzyskie 

PROTOKÓŁ NR XXXI/22 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 13 kwietnia 2022 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 900  do 1040. 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

W sesji udział wzięli: Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz 

Gminy, Pani Edyta Wójcik - Skarbnik Gminy, Pani Justyna łochowska-Kucharek – Kierownik 

Referatu inwestycji i Gospodarki Komunalnej, Pani Teresa Stefańska – Kierownik GOPS  

w Seceminie, Pani Anita Pośpiech – pełnomocnik Wójta Gminy Secemin do spraw 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Pan Łukasz Karpiński – Wicestarosta Powiatu 

Włoszczowskiego oraz radni i sołtysi według załączonej listy obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 14 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Secemin. 

4. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy Secemin. 

5. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Seceminie za 2021 rok. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla Gminy Secemin”; 

- zmiany uchwały Nr XXIX/247/21 Rady Gminy Secemin z dnia 29 grudnia  

2021 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2022; 

- zmian budżetu gminy Secemin na 2022 rok; 

- zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie XXXI sesji Rady Gminy Secemin. 
 

 



2 
 

 

Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1.  

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Pan Bogdan Wasik otworzył XXXI sesję Rady 

Gminy Secemin. Powitał radnych, Pana Wójta, pracowników Urzędu Gminy, sołtysów, Pana 

Wicestarostę. Następnie uczczono minutą ciszy pamięć zmarłego radnego Pana Jerzego 

Stępniaka. Pan Przewodniczący podziękował w imieniu swoim i rodziny zmarłego wszystkim 

tym, którzy brali udział w ceremonii pogrzebowej. Na podstawie listy obecności oraz logowań 

stwierdził, że na sesji jest obecnych 14 radnych, jest spełnione kworum i sesja jest 

prawomocna. 

Ad.2. 

W punkcie tym Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad przesłany radnym. 

Pan Wójt zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu (dotyczy remontu 

drogi obok marketu DINO w Seceminie); 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu (dotyczy remontu 

drogi w Krzepinie). 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby wprowadzane projekty uchwał umieścić w punkcie 

siódmym i poprosił radnych o przegłosowanie porządku obrad po zmianach.  

Radni jednogłośnie opowiedzieli się „za” przyjęciem zmienionego porządku obrad. 

Imienny raport głosowania w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Ad. 3. 

Do protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Secemin uwag nie zgłoszono i przyjęto go 

jednogłośnie. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Secemin. 

Ad.4. 

Do protokołu z XXX sesji Rady Gminy Secemin uwag nie zgłoszono i przyjęto go 

jednogłośnie. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy Secemin. 

Ad.5. 

W punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności pomiędzy sesjami,  

a mianowicie: 
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- 03.01.2022 r. Pan Wójt spotkał się z panią pełniącą obowiązki dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Żelisławicach w celu omówienia sytuacji kadrowej tego Zespołu  

w perspektywie roku szkolnego 2022/2023, jak również wypracowania jak najwartościowszej 

struktury organizacyjnej tej placówki na najbliższe lata. Ustalone zostały terminy spotkań  

z nauczycielami oraz rodzicami uczniów uczęszczających do tej szkoły. 

- 04.01.2022 r. w miejscowości Lechówek za Kielcami Pan Wójt zapoznał się z oferowanymi 

w tamtejszym komisie maszynami budowlanymi w związku z planowanym zakupem  

koparko-ładowarki. Analizowane są różne oferty i wkrótce będzie przygotowywany przetarg na 

tego rodzaju sprzęt. 

- 05.01.2022 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami Klubu Senior + w celu omówienia 

zakresu prac remontowych w budynku po byłym przedszkolu, w którym odbywają się 

spotkania tego klubu. 

- 10.01.2022 r. odbyło się spotkanie z członkami Stowarzyszenia „FOSA”. W spotkaniu 

uczestniczył przedstawiciel firmy zajmującej się usuwaniem samosiejek i karpiny. Omówiono 

zakres i koszty prac porządkowych na działce podworskiej za Fortalicją. 

- 11.01.2022 r. Pan Wójt uczestniczył w przekazaniu dla Komendy Powiatowej Policji  

we Włoszczowie samochodu patrolowego, którego zakup został dofinansowany przez 

samorządy powiatu włoszczowskiego, min. przez Gminę Secemin w kwocie 5000 zł. 

- 12.01.2022 r. w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Żelisławicach odbyło się spotkanie  

z rodzicami dzieci uczęszczających do tej placówki oraz mieszkańcami sołectw jej obwodu. 

Spotkanie poświęcone było omówieniu zmian struktury organizacyjnej ZSP i uwarunkowań  

w jakich ta placówka funkcjonuje. 

- 17.01.2022 r. w Urzędzie Gminy odbyło się spotkanie z projektantem w celu uzgodnienia 

remontu (jego zakresu i kosztów) pomieszczenia Urzędu Stanu Cywilnego. Wypracowana 

została koncepcja przebudowy pomieszczeń tak, aby spełnione zostały wymogi dotyczące 

obsługi petentów oraz usytuowania archiwum USC. 

- 21.01.2022 r. Urząd Gminy Secemin wizytował poseł Bartłomiej Dorywalski. Celem wizyty 

było zapoznanie się z najpilniejszymi potrzebami inwestycyjnymi naszej gminy, jej rozwojem 

społeczno-gospodarczym i planem działań na najbliższe lata. 

- 26.01.2022 r. przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego przeprowadzili kontrolę 

realizowanego i zakończonego projektu pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy  

Zespole Szkolno-Przedszkolnym w  Żelisławicach oraz doposażenie bazy dydaktycznej 

placówek oświatowych Gminy Secemin”. Kontrola zakończyła się pozytywnie. Cała 

dokumentacja jak i zakres działań zrealizowany został w sposób nie budzący żadnych uwag. 
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Również w tym dniu odbyło się spotkanie Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej w temacie 

ustaleń wielkości budżetu tego związku. 

- 28.01.2022 r. Pan Wójt spotkał się z mieszkańcami miejscowości Nadolnik oraz Papiernia  

w temacie remontu, lub budowy drogi z Żelisławic do tych miejscowości. Omówiony został 

zakres najpilniejszych prac do wykonania na tej drodze. 

- 04.02.2022 r. odbyło się spotkanie z PKP Energetyka (rejon Włoszczowa) w temacie 

ewentualnego przejęcia przez Gminę studni głębinowej znajdującej się na podstacji Secemin, 

aby w przyszłości włączyć ją do zasilania sieci wodociągowych naszej gminy. Trwają 

oczekiwania na określenie parametrów technicznych tego ujęcia w celu oceny opłacalności 

jego przejęcia. 

- 07.02.2022 r. w miejscowości Psary odbył się oficjalny odbiór przebudowanego drugiego 

odcinka drogi wojewódzkiej nr 795 na długości 2 km, do granicy z województwem śląskim.  

W tej uroczystości udział wzięli: marszałek i wicemarszałek woj. świętokrzyskiego, dyrektor  

i zastępca dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich, kierownik budowy, przedstawiciel 

wykonawcy oraz przedstawiciele samorządu powiatowego i gminnego. Do zrealizowania 

pozostał ostatni ok 600 m odcinek tej drogi. Gmina Secemin deklaruje przeznaczenie  

90 tysięcy zł na dofinansowanie wykonania dokumentacji przebudowy tego odcinka. 

- 14.02.2022 r. w Starostwie Powiatowym we Włoszczowie odbyło się spotkanie w temacie 

wypracowania koncepcji realizacji przez Powiat inwestycji drogowej w m. Kuczków tak, aby  

w przyszłości można było zrealizować inwestycję budowy sieci kanalizacyjnej w pasie tej drogi. 

Ustalono konieczność przeprojektowania dokumentacji tej inwestycji. 

- 16.02.2022 r. odbyło się spotkanie z projektantem terenu sportowo-rekreacyjnego obok 

przedszkola w Seceminie w celu dopracowania i uszczegółowienia tego projektu. 

- 17.02.2022 r. w Starostwie Powiatowym odbyło się spotkanie w temacie przystąpienia gmin 

do grupy zakupowej energii elektrycznej na rok 2023 lub dłużej. 

- 18.02.2022 r. odbyło się spotkanie Zarządu Lokalnej Grupy Rybackiej Między Nidą a Pilicą”. 

Ustalono ilość bonusów i ich wartość dla poszczególnych gmin. Stowarzyszenia z terenu 

naszej gminy będą mogły liczyć na 3 bonusy po ok 2 tysiące zł.  

- Również tego dnia został złożony wniosek do Świętokrzyskiej Rybackiej Lokalnej Grupy 

Działania na dofinansowanie remontu skweru obok pomnika przy budynku Urzędu Gminy oraz 

uporządkowanie terenu obok Fortalicji. 

- 22.02.2022 r. w Urzędzie Gminy odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy zajmującej 

się projektowaniem oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnych w celu omówienia 

uwarunkowań związanych z planowaną budową oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej 
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dla miejscowości Wola Wolica, Kuczków, Wola Kuczkowska i Dąbie. Wstępnie została 

zmieniona wcześniej ustalona koncepcja lokalizacji oczyszczalni. 

- 23.02.2022 r. odbył się montaż oświetlenia na ul. Kościelnej w Seceminie oraz przebudowa 

linii energetycznej łącznie z montażem oświetlenia w miejscowości Krzepice. 

W miesiącach styczeń i luty odbywały się zebrania sprawozdawcze Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Gminy Secemin, na których omówiono najpilniejsze zadania do realizacji 

w poszczególnych jednostkach. 

- 01.03.2022 r. w Urzędzie Gminy podpisana została umowa z firmą U.K.Ł. SKORUPA  

z Niegowy na wykonanie zadania pod nazwą: „Rozbudowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej 

w miejscowości Secemin”. Firma ta złożyła najkorzystniejszą ofertę na realizację w/w zadania 

na kwotę 329 880,58 zł. Inwestycja ta połączy sieć wodociągową biegnącą od  

ul. Koniecpolskiej do ul. Kościelnej oraz wydłuży sieć kanalizacyjną biegnącą od ul. Kościelnej 

w kierunku nowo powstającego osiedla pomiędzy przedszkolem a osiedlem tzw. POM-U. 

Długość sieci wodociągowej do wykonania wynosi 667 mb, a sieci kanalizacyjnej 466 mb. 

Wyżej wymienione inwestycje pozwolą na podłączenie do sieci nowobudowanych domów, 

a także zwiększy wartość zlokalizowanych w tamtej okolicy działek gminnych, które po 

uzbrojeniu zostaną wycenione i wystawione do sprzedaży. 

- 02.03.2022 r. w Urzędzie Gminy odbyło się spotkanie z prezesami OSP z terenu gminy 

Secemin, którego celem było omówienie warunków jakie muszą spełniać druhowie tych 

jednostek, którzy chcą wystąpić o dodatek do emerytury z racji uczestnictwa w akcjach 

ratowniczo-gaśniczych. W spotkaniu uczestniczył Komendant PSP z Włoszczowy oraz radca 

prawny Urzędu Gminy Secemin. 

- 09.03.2022 r. odbyły się negocjacje z firmą zajmującą się budową sieci wodociągowych  

w celu powierzenia jej oraz ustalenia ostatecznej wartości wykonania zadania przebudowy 

sieci wodociągowej na ulicy Kościuszki w Seceminie. W związku z tym, iż do przetargu  

na wykonanie tego zadania nie przystąpiła żadna firma, to przeprowadzone zostały negocjacje  

z firmą, która gwarantowała dobrą jakość realizacji zadania przy korzystnej cenie. 

- 11.03.2022 r. we Włoszczowie odbyło się spotkanie wójtów gmin należących do Lokalnej 

Grupy Działania Region Włoszczowski, na którym zostali oni poinformowani o kwotach 

środków do wykorzystania przez poszczególne gminy na zadania inwestycyjne. Gmina 

Secemin będzie mogła zrealizować zadania o wartości 210 tysięcy zł.  

W tym dniu również odbyło się w Urzędzie Gminy spotkanie z sołtysami z terenu naszej gminy 

z okazji Dnia Sołtysa.  

- 15.03.2022 r. miało miejsce spotkanie z przedstawicielami firmy TAURON, na którym 

omówione zostały inwestycje energetyczne konieczne do realizacji na terenie gminy Secemin. 
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- 18.03.2022 r. Pan Wójt wspólnie z Panem Przewodniczącym Rady Gminy  Secemin 

uczestniczyli w posiedzeniu Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej. Tematem spotkania było 

omówienie i wprowadzenie zmian do budżetu Związku. 

- 21.03.2022 r. odbyło się spotkanie we Włoszczowskich Zakładach Wodociągów i Kanalizacji, 

na którym zostały omówione uwarunkowania związane z realizacją zadania wymiany sieci 

wodociągowej na ul. Kościuszki w Seceminie. Pan Wójt wspólnie z prezesem  

WZWiK sp. z o. o zdecydowali o konieczności wyjazdu do ŚZDW celem uzyskania zgody na 

zajęcie pasa drogowego i jak najszybsze rozpoczęcie tej inwestycji. 

- 24.03.2022 r. odbyło się spotkanie w Świętokrzyskim Zarządzie Dróg Wojewódzkich  

w temacie uzyskania zgody na awaryjne zajęcie pasa drogowego drogi wojewódzkiej  

nr 795 i uzyskania zgody na realizację zadania remontu wodociągu na ul. Kościuszki  

w Seceminie. Dzięki uzyskaniu pozytywnej decyzji Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich 

rozpoczęto realizację tego zadania 3 miesiące wcześniej niż planowano. 

W tym dniu również, w Urzędzie Marszałkowskim Pan Wójt spotkał się z Kierownikiem 

Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska w temacie odrolnienia części działki, na której ma 

powstać obiekt sportowo-rekreacyjny w Seceminie. 

- 30.03.2022 r. w jednostce OSP w Seceminie odbyła się wizytacja  świetlico-remizy przez 

Wojewodę  Świętokrzyskiego pod kątem możliwości i warunków przyjęcia uchodźców  

z Ukrainy. Wojewodzie towarzyszył Starosta Włoszczowski oraz Komendant Powiatowy 

Państwowej Straży Pożarnej we Włoszczowie. 

- 31.03.2022 r. W Gminnym Ośrodku Kultury w Gminie Żytno odbyło się spotkanie wójtów gmin 

należących do Lokalnej Grupy Działania Region Włoszczowski. Celem spotkania było 

omówienie kierunków działań  LGD oraz środków finansowych możliwych do wykorzystania 

przez  poszczególne gminy należące do tego Związku.. 

- 01.04.2022 r. wspólnie z radnym Panem Łukaszem Baranem uczestniczyli  

w spotkaniu ze Starostą Włoszczowskim, pracownikami wydziału inwestycji Starostwa oraz 

pracownikami Zarządu Dróg Powiatowych. Celem spotkania było znalezienie rozwiązania  

w sytuacji braku środków finansowych na realizację zadania budowy dróg dojazdowych  

do działek po scaleniu gruntów w miejscowości Bichniów. 

- 07.04.2022 r. w siedzibie Nadleśnictwa Koniecpol Pan Wójt wspólnie  z przedstawicielami 

Starostwa Powiatowego we Włoszczowie rozmawiali z Nadleśniczym i Sekretarzem Lasów 

Państwowych Nadleśnictwa Koniecpol w temacie dofinansowania przez Lasy Państwowe 

budowy dróg na terenach scalonych sołectwa Bichniów. Pan Wójt poruszył też temat 

dofinansowania remontu drogi Krzepin – Zagórcze, która została zniszczona podczas budowy 

drogi leśnej od Zagórcza w kierunku wschodnim. 
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W dalszej części wypowiedzi Pan Wójt odniósł się do tematu inwestycji realizowanych przez 

Gminę w okresie od stycznia do dnia dzisiejszego, i tak:  

- w miesiącu styczniu wszczęto postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego  

na zadanie pod nazwą: „Rozbudowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w Seceminie”. W dniu 

01.03.2022 r. podpisano umowę na realizację tego zadania, którego wartość wynosi 

343 780,58 zł i zostanie pokryta w całości z budżetu gminy. 

- w miesiącu marcu podpisano umowę z firmą PW INWEST z Kielc na wykonanie kosztorysu 

inwestorskiego wraz z opisem technicznym na zadanie: „Termomodernizacja z udziałem  

OZE budynku, w którym mieści się Ośrodek Rewalidacyjno-Wychowawczy dla osób 

niepełnosprawnych w Psarach”. Wartość umowy wyniosła 8 000,00 zł, natomiast 

przewidywana wartość inwestycji – 5 555 555,56 zł, z czego wysokość wnioskowanego 

dofinansowania – 5 000 000,00 zł , a wkład własny 555 555,56 zł. 

Ponadto w dniu 18 marca 2022 r. dokonano odbioru sprzętu, który doposażył placówki 

oświatowe na terenie naszej Gminy w ramach projektu pn. „Rozwój kompetencji kluczowych  

w Gminie Secemin”. Wartość projektu wynosi 451 652,50 z czego 389 912,50 zł stanowi 

dofinansowanie z Unii Europejskiej, a pozostałe 61 740,00zł to wkład własny Gminy.  

W ramach tego projektu, oprócz zakupionego sprzętu, prowadzone są zajęcia rozwijające  

i wyrównawcze dla dzieci naszych placówek oświatowych. 

W dniu 24 marca 2022 r. w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego Gmina 

Secemin podpisała umowę na dofinansowanie projektu pn.: „Termomodernizacja budynków 

użyteczności publicznej w Gminie Secemin”. Z ramienia Urzędu Marszałkowskiego umowę 

podpisali Marszałek Andrzej Bętkowski oraz Wicemarszałek Marek Bogusławski. 

Przedmiotem projektu jest zwiększenie efektywności energetycznej remiz OSP  

w miejscowościach: Kuczków, Wałkonowy Dolne, Czaryż, Bichniów oraz Brzozowa. Całkowita 

wartość projektu to 2 819 573,22 zł, z czego wartość dofinansowania – 2 238 285,89 zł. 

Realizacja tego zadania jest uzależniona od wyników przetargu na budowę oczyszczalni 

ścieków i sieci kanalizacyjnej dla m. Międzylesie. 

W dniu 31 marca 2022 r. wszczęto postępowanie o udzielenie zamówienia na zadanie  

pn.: „Budowa sieci kanalizacyjnej wraz z oczyszczalnią ścieków dla miejscowości Międzylesie. 

Otwarcie ofert przewidziano na dzień 15 kwietnia 2022 r. Przewidywana wartość inwestycji  

to 5 263 157,89 zł, wysokość wnioskowanego dofinansowania 5 000 000,00 zł, wkład własny 

263 157,89 zł. 

W miesiącu kwietniu ruszył remont wodociągu na ulicy Kościuszki w Seceminie. Wartość 

inwestycji: 261 550,00 zł, długość remontowanego wodociągu – 710 mb. 
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W dniu 5 kwietnia 2022 r. dokonano otwarcia ofert na pełnienie funkcji inspektora nadzoru dla 

zadania budowa oczyszczalni ścieków dla miejscowości Międzylesie. Najkorzystniejszą ofertę 

złożyła firma WZIR sp. z o.o. z Częstochowy na kwotę 37 650,00 zł. 

Pytań  do powyższego nie zgłoszono. 

Ad. 6.  

 Następnie Pani Teresa Stefańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Seceminie przedstawiła sprawozdanie z działalności ośrodka za rok 2021. Pani Kierownik 

podkreśliła, że rok 2021 to kolejny rok zmian zachodzących w ustawach, które są realizowane 

przez GOPS. Ponadto realizacja zadań była utrudniona przez trwającą pandemię COVID-19. 

Jednakże pracownicy GOPS starali się wykonywać swoje zadania, udzielali pomocy wszędzie 

tam gdzie była ona potrzebna.  

Pani Kierownik omówiła pokrótce zakres działalności GOPS w Seceminie. Podkreśliła, 

że zmienia się oblicze Ośrodka i zakres realizowanych zadań. Przyszedł czas na świadczenie 

dodatkowych usług, nie tylko opiekuńczych. Usługi świadczone przez GOPS są skierowane 

głównie do rodzin. Dużo potrzeb jest zgłaszanych przez szkołę z prośbą o interwencję. 

Jest zapotrzebowanie na pomoc psychoterapeuty, psychologa. 

GOPS zajmuje się różnego rodzaju świadczeniami, min. świadczeniami dla małych dzieci  

w wieku od 0 do 3 lat. Realizuje program tzw. „dodatku osłonowego” dla mieszkańców. 

O wypłatę tego dodatku zostało złożone już ok. 700 wniosków. 

Ponadto GOPS zajmuje się wypłatą zasiłku jednorazowego w kwocie 300 zł dla uchodźców  

z Ukrainy, którzy przekroczyli granicę z Polską po 24 lutym 2022 roku. W gminie Secemin 

obecnie znajduje się 39 uchodźców objętych opieką GOPS.  

Pan E. Nowak odniósł się do przedstawionego sprawozdania i pytał czy jeden pracownik 

socjalny to nie jest za mało na całą gminę.  

Pani Kierownik odpowiedziała, że jej zdaniem nie ma potrzeby zwiększać liczby etatów 

pracowników socjalnych. 

Pan Bogdan Wasik zauważył, iż być może należałoby zatrudnić psychologa na potrzeby 

GOPS, gdyż dyżur psychologa 1 dzień na dwa tygodnie to za mało. 

Pani Teresa Stefańska stwierdziła, że jest potrzeba, aby dyżury psychologa były częściej i być 

może należałoby go zatrudnić na etat. 

Pan Wójt złożył podziękowania na ręce Pani Kierownik GOPS za wszystkie działania 

podejmowane przez GOPS w zeszłym roku. 
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Ad.7. 

W punkcie tym przystąpiono do rozpatrywania uchwał ujętych w porządku obrad sesji. 

Jako pierwsza głos zabrała Pani Teresa Stefańska, która poinformowała, iż projekt uchwały  

w sprawie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla Gminy Secemin” to dokument, 

który obrazuje działalność GOPS w roku 2021 w ujęciu statystycznym.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla 

Gminy Secemin” głosowało 14 radnych. 

„Przeciw’ – 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania w załączeniu 

do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXI/260/22 w sprawie „Oceny zasobów 

pomocy społecznej za rok 2021 dla Gminy Secemin”. 

Następnie głos zabrała Pani Anita Pośpiech – Pełnomocnik Wójta Gminy Secemin do spraw 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  omówiła zmiany uchwały Nr XXIX/247/21 Rady 

Gminy Secemin z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2022. Wyjaśniła, 

że w uchwale dokonano zmian w zakresie zapisów na temat udzielania pomocy osobom  

z uzależnieniami behawioralnymi. Ponadto w Preliminarzu wydatków na realizację Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2022 rok 

zaszły zmiany podyktowane wprowadzeniem dodatkowych środków niewykorzystanych  

w roku 2021.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/247/21 Rady Gminy Secemin  

z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2022 głosowało 14 radnych. 

„Przeciw’ – 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania w załączeniu  

do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXI/261/22 w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXIX/247/21 Rady Gminy Secemin z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii  

na rok 2022. 
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W dalszej części posiedzenia Pani Skarbnik przedstawiła zmiany wprowadzone do uchwały 

budżetowej na 2022 rok. Wyjaśniła, iż budżet Gminy Secemin zwiększył się zarówno po stronie 

dochodów jak i wydatków o kwotę 302 799,93 zł. Po stronie dochodów wprowadzono 

refundację środków z tytułu wydatków poniesionych na budowę boiska wielofunkcyjnego  

w Żelisławicach wraz doposażeniem. Zwiększono środki na wypłatę dodatku osłonowego, 

pomoc obywatelom Ukrainy. Ponadto podpisano umowę na odbiór i utylizację folii balotowej. 

Środki na wyżej wymienione zadania zostały wprowadzone również po stronie wydatkowej.  

Do budżetu Gminy Secemin na 2022 rok wprowadzono nowe zadania inwestycyjne takie jak: 

budowa sieci wodociągowej na ul. Słonecznej w Seceminie, budowa sieci kanalizacyjnej 

na ulicy Słonecznej w Seceminie, wykonanie nawierzchni drogi Secemin-Zwlecza-Kluczyce 

(odcinek od Zwleczy do Kluczyc), zakup działki w miejscowości Żelisławiczki, dotacje dla 

Powiatu Włoszczowskiego na remonty dróg w Krzepinie i w Seceminie (obok marketu DINO). 

Pozostałe zmiany w budżecie to przesunięcia pomiędzy paragrafami.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Secemin 

na 2022 rok. 

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Secemin na 2022 rok głosowało 

14 radnych. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów; 

„Przeciw” – 0 głosów.  

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik 

do protokołu podobnie jak Uchwała NR XXXI/262/22 w sprawie zmian budżetu gminy Secemin 

na 2022 rok. 

Następnie Pani Skarbnik odniosła się do projektu uchwały w sprawie zakresu pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa i wyjaśniła, 

iż zasadność podjęcia przez Radę Gminy niniejszej wynika z wprowadzenia w marcu ustawy 

o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Podjęcie tej uchwały umożliwi Wójtowi Gminy Secemin możliwość udzielenia stosownej 

pomocy obywatelom Ukrainy w drodze wydawanych Zarządzeń.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku  

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa głosowało 14 radnych. 

„Przeciw’ – 0 głosów 



11 
 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania w załączeniu  

do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXI/263/22 w sprawie zakresu pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Pani Edyta Wójcik omówiła kolejne dwa projekty uchwał dotyczące udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. 

Wyjaśniła, iż dotyczą one dotacji udzielonej Powiatowi na remonty dróg powiatowych  

w Krzepinie oraz w Seceminie( obok marketu DINO). 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Włoszczowskiemu (odcinek Krzepin w kierunku Bebelna). 

Za” przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu głosowało 14 radnych. 

„Przeciw’ – 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania w załączeniu  

do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXI/264/22 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Włoszczowskiemu (odcinek w Seceminie obok marketu DINO). 

Za” przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu głosowało 14 radnych. 

„Przeciw’ – 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania w załączeniu  

do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXI/265/22 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. 

Ad.8. 

 W punkcie tym Pan Przewodniczący udzielił głosu Panu Łukaszowi Karpińskiemu – 

Wicestaroście Powiatu Włoszczowskiego.  

Pan Wicestarosta powitał wszystkich obecnych na sesji i zaznaczył, iż władze Starostwa będą 

się starać uczestniczyć w sesjach Rady Gminy Secemin regularnie, gdyż bardzo ważna jest 
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współpraca pomiędzy samorządami. Do tej pory udział w sesjach był utrudniony ze względu 

na sytuację związaną z pandemią COVID-19. Poinformował o ustaleniach jakie zapadły 

na spotkaniu z wykonawcą odnośnie przebudowy drogi w Kuczkowie. Poruszył temat 

zakończonego scalania gruntów w Bichniowie i konieczności remontu, lub przebudowy dróg 

dojazdowych do pól na które brakuje pieniędzy. W związku z powyższym odbyło się spotkanie 

w Nadleśnictwie Koniecpol w sprawie ewentualnego dofinansowania tego zadania przez Lasy 

Państwowe. Następnie Pan Łukasz Karpiński podziękował Radzie za podjęcie uchwał  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. Te środki pozwolą 

poszerzyć zakres tych  inwestycji drogowych. Omówił szczegółowo zakres prac planowanych 

do wykonania w ramach inwestycji przebudowy 360 metrowego odcinka drogi powiatowej 

(obok marketu DINO) w Seceminie. Wartość tej inwestycji - 917 468,93 zł, z czego 

dofinansowanie z Programu „Polski Ład” wyniesie 871 595,48 zł, pozostała kwota zostanie 

pokryta środkami z budżetu Gminy Secemin 22 936,72 zł i  22 936,72 zł z budżetu Powiatu 

Włoszczowskiego. Zakres robót obejmować będzie min. poszerzenie jezdni, wybudowanie 

chodnika po prawej i po lewej stronie jezdni, montaż przepustów drogowych, wykonanie studni 

kanalizacji deszczowej, montaż oznakowania poziomego i pionowego, wycinka drzew montaż 

4 lamp hybrydowych. Przebudowane zostanie skrzyżowanie tej drogi z drogą wojewódzką  

nr 786.  

Pan Łukasz Karpiński omówił pozostałe inwestycje powiatowe zaplanowane do wykonania 

w najbliższym czasie na terenie Gminy Secemin tj. remont drogi powiatowej w miejscowości 

Kuczków, remont wiaduktu w Ropocicach. Poinformował, iż Rada Powiatu Włoszczowskiego 

podjęła uchwałę o udzieleniu pomocy finansowej dla Parafii Podwyższenia Krzyża Świętego 

w Kuczkowie na prace konserwatorskie przy obrazie Matki Boskiej Bolesnej w kwocie  

17 000,00 zł. W dalszej części swej wypowiedzi Pan wicestarosta podziękował radnemu 

Henrykowi Lisowi za pracę w Radzie Społecznej ZOZ Włoszczowa, podkreślając jak ciężka 

była to praca również dla samorządów w okresie pandemii.  

Pan D. Grzesik podniósł kwestię dokończenia budowy drogi powiatowej na Wymysłowie  

od Czarncy w kierunku Żelisławic. Droga ta została po części wybudowana i dokończenie 

pozostałego odcinka byłoby dużym ułatwieniem dla mieszkańców, zwłaszcza rolników dla 

których jest to droga dojazdowa do pól. Nawet doraźne polepszenie jakości tej drogi przez 

wywiezienie kamienia z wyrównaniem byłoby korzystne dla rolników, gdyż obecnie trudno jest 

tą drogą przejechać.  

Pan Wicestarosta poinformował obecnych, że jest mu znana ta droga i rzeczywiście jest  

to jeden z najgorszych odcinków dróg powiatowych. Poinformował, iż postara się sprawdzić 

jaki jest stan prawny tej drogi i postara się, aby ta droga została choć doraźnie poprawiona. 

Ma świadomość, iż jest to duży skrót dla mieszkańców Żelisławic.  
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Pan Wójt poparł wniosek radnego D. Grzesika i poinformował, że remonty tej drogi byłby 

dużym ułatwieniem dla rolników, ale też mogłyby się tamtędy poruszać kondukty żałobne. 

Dodał, że radni Rady Gminy Secemin podchodzą do współpracy z samorządem powiatowym 

bardzo rozsądnie i efektywnie, dlatego też zdecydowano o dofinansowaniu remontów 

wiaduktów i dróg powiatowych. Gmina pomaga Powiatowi w miarę swoich możliwości.  

Pan wicestarosta podziękował za dofinansowanie remontu wiaduktu w Bichniowie. Następnie 

przekazał informację na temat funkcjonowania ZOZ we Włoszczowie. Poinformował, iż szpital 

w okresie od 2018 do końca 2021 roku otrzymał 24, 5 miliona zł wsparcia z  środków 

zewnętrznych pochodzących min. od Gminy Secemin. Nawiązał do trwającej przebudowy 

oddziału chirurgii za kwotę ok 3,5 miliona złotych, którego otwarcie zaplanowano na maj.  

Następnie głos zabrał Pan Wójt, który poruszył temat konieczności budowy, w najbliższym 

czasie łącznika wodociągu Bichniów- Czaryż. Istnieją obawy, iż zostanie zamknięte ujęcie 

wody w sąsiedniej gminie Radków, z którego woda jest tłoczona do wodociągu w m. Wola 

Czaryska i Czaryż położonych w naszej gminie. Pan Wójt poinformował zebranych, iż budowa 

tego łącznika zostanie utrudniona, gdyż Powiat nie wyraził zgody na budowę jednej jego części 

w pasie drogi powiatowej tłumacząc to tym, że droga na tym odcinku będzie poszerzana. 

Pan Wicestarosta poinformował, że rozmowy w tym temacie były prowadzone z Zarządem 

Dróg, jest to dla niego świeża informacja, ale postara się doprowadzić tą sprawę 

do konsensusu.  

Pan radny Tadeusz Pudło zadał pytanie odnośnie budowy parkingu przy cmentarzu 

w Kuczkowie, czy będzie ta inwestycja realizowana przez Gminę. 

Pan Wójt odpowiedział, że Gmina utwardzi kamieniem drogę dojazdową do działki, na której 

ma być parking.  Działka ta jest własnością parafii i Gmina nie może na niej inwestować. Dodał, 

że  zmieniły się plany odnośnie lokalizacji planowanej budowy oczyszczalni ścieków dla 

miejscowości Kuczków, Wola Wolica, Wola Kuczkowska, Dąbie i będzie ona zlokalizowana 

najprawdopodobniej na działce gminnej znajdującej się w okolicach cmentarza w Kuczkowie. 

Pan T. Pudło zgłosił konieczność zakupu i montażu tablic informacyjnych w miejscowości 

Kuczków. 

Pan Wójt poinformował, że sołectwa kupują takie tablice z środków pochodzących z funduszu 

sołeckiego. 

Pan Marek Zalejski sołtys sołectwa Kuczków poinformował, że są zamówione 3 tablice 

informacyjne i będą zamontowane w najbliższym czasie. 

Pan Edmund Nowak zgłosił w imieniu mieszkańców ulicy Jędrzejowskiej prośbę  

o zamontowanie progów zwalniających na drodze na tej ulicy. Kierowcy na tej drodze 
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przekraczają dozwolone prędkości co stanowi poważne zagrożenie dla poruszających się  

tą drogą mieszkańców. 

Pan Wójt powiedział, że jego zdaniem progi zwalniające to nie jest najlepsza metoda, aby 

ograniczyć prędkość przejeżdżających tą drogą pojazdów. Najlepiej zgłosić problem policji 

i poprosić o wzmożone patrolowanie tej drogi. 

Pan Przewodniczący poparł pomysł Pana wójta. 

Następnie głos zabrała Pani Małgorzata Żesławska – sołtys sołectwa Krzepin i podziękowała 

za podjętą przez Radę decyzję o dofinansowaniu remontu drogi w m. Krzepin. Dodała, 

że złożona została do Starostwa Powiatowego petycja w temacie remontu pozostałego 

odcinka tej drogi podpisana przez wszystkich mieszkańców tej miejscowości. Zarząd Powiatu 

pozytywnie rozpatrzył petycję, za co Pani sołtys podziękowała w imieniu mieszkańców. 

Ad.9.  

W punkcie tym Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany  

i zamknął XXXI sesję Rady Gminy Secemin. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:       Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Kraszewska        mgr Bogdan Wasik 

 


